

ISO14000



萬泰認證 认证证书

浙江长盛滑动轴承股份有限公司

浙江省嘉善县魏塘街道长盛路128、138号

组织机构代码：609458425

建立的管理体系，按照以下标准评审合格，特发此证。

认证标准

ISO14001:2004

认证范围

自润滑轴承系列的产品设计开发、制造所涉及的环境管理

证书号：15/15E7011R21 发证日期：2015年12月28日 有效期至：2018年09月14日
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。



总经理

第一次监审	第二次监审	第三次监审
-------	-------	-------

证书有效期内，每年至少进行一次监督审核，且两次的审核间隔不得超过12个月。
每次监督审核后，WIT将在本证书上加贴合格标签。
凡认证范围涉及行政许可或国家强制认证要求的，本证书随相关行政许可或国家强制认证证书失效而失效。



中国·杭州
滨江区江虹路1750号
信雅达国际创意中心1幢13-14层



萬泰認證

CERTIFICATE OF REGISTRATION

This is to certify that the Management System established by

Zhejiang Changsheng Sliding Bearing Co.,Ltd.

No.128,138 Changsheng Road, Weitang Zone, Jiashan, Zhejiang P.R.China

Organization Code: 609458425

Has been assessed to comply with the requirements of the international standard

ISO14001:2004

Scope of certification

Environmental Management Related to Design, Development and Manufacturing of Self-Lubricating Bearings Products

NO:15/15E7011R21 DATE OF ISSUE: Dec.28,2015 VALID UNTIL: Sep.14,2018
The Certificate Information Can be Obtained by Visiting <http://www.cnca.gov.cn>.



Wangxiaodong

General Manager, WangXiaoDong

First Surveillance	Second Surveillance	Third Surveillance
--------------------	---------------------	--------------------

The Surveillance Audit shall be Conducted at Least Once Each Year Within the Validity of Registration Certificate, and the Interval Between Two Surveillance Audits shall not Exceed 12 Months.

The Compliance Label will be Attached to this Registration Certificate after the Surveillance Audit.

Every certificate, which the certification scope within the required of administrative license or National Mandatory Certification requirements will become invalid when the license or mandatory certification lose effectiveness

ISO14000

